

European Union/ Union européenne - Portugal



Mariana Carvalho

Age/ Âge: 18

City/Region/ Ville/Région: Lisbon

Mariana began an International Baccalaureate Diploma Program in 2009 at United World College in New Mexico, and will soon be studying at Brown University in Rhode Island. Actively involved in a number of community service programs, Mariana is the leader of UWC-USA HIV/AIDS Peer Educators, a group consisting of students from around the world using theatre, dance and music to convey messages about HIV/AIDS and other STDs. She is the leader of the Relay for Life cancer society at her school, and she is also leading a program with peers from the Global Changemakers conference called Ripple Effect, which promotes HIV/AIDS awareness through a variety of methods including an international online database of information.

In addition, Mariana is part of the Service Amnesty International Portugal Youth Network, SER+SIDA, and Care Unit – a project working with juvenile sex offenders in Las Vegas. She has dedicated her time to an after-school tutor center, participated in many Model United Nations Summits, and sat on her school's student council.

Mariana hopes to absorb as much inspiration and knowledge as possible with her endless passion for women's rights around the world.

Mariana a commencé un baccalauréat international en 2009 à United World College au Nouveau-Mexique, et elle étudiera bientôt à Brown University dans le Rhode Island. Impliquée activement dans de nombreux programmes de services communautaires, Mariana est la leader de UWC-USA HIV/AIDS Peer Educators, un groupe de jeunes du monde entier qui se servent du théâtre, de la danse et de la musique pour transmettre des messages sur la VIH/sida et d'autres MTS. Elle dirige également le Relais pour la vie de la Société du cancer à son école, ainsi qu'un programme avec des pairs de la conférence de Global Changemakers intitulée Ripple Effect, qui promeut la sensibilisation au VIH/sida par une variété de méthodes, dont une base de données internationale en ligne.

De plus, Mariana fait partie de Service Amnesty International Portugal Youth Network, SER+SIDA et Care Unit – un projet qui œuvre auprès des jeunes délinquants sexuels à Las Vegas. Elle a consacré du temps à un centre de tutorat après l'école, a participé à de nombreuses simulations de sommets des Nations Unies, et a siégé au conseil étudiant de son école.

Mariana espère absorber autant d'inspiration et de connaissances possibles grâce à sa passion sans fin pour les droits des femmes dans le monde entier.